

**No. 47939**

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 881. Multilateral**

Convention (No. 87) concerning freedom of association and protection of the right to organize. San Francisco, 9 July 1948.

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 19 July 1950

Done at New York on 26 July 2001

For the Secretary-General

**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No 881. Multilatral**

Convention (No 87) concernant la liberté syndicale et la protection du droit syndical. San Francisco, 9 juillet 1948.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 19 juillet 1950

Fait New York le 26 juillet 2001

Pour le Secrétaire Général